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ZÁPIS 

z 10. schůze předsednictva České lékařské společnosti JEP, z.s. v roce 2024, která se 

konala dne 10. prosince 2024 od 14:00 hodin v Lékařském domě 

 

1. Schválení upraveného zápisu z 9. schůze předsednictva ČLS JEP v listopadu 2024  

2. Ředitelka Šenderová přednesla zprávu o činnosti sekretariátu shrnující výsledky práce a 

novinky ve všech odděleních ČLS JEP. Zodpověděla dotazy, vysvětlila některé budoucí 

záměry a poděkovala předsednictvu i svým spolupracovníkům. 

3. Předsednictvo zvažovalo další zodpovědný postup při investování prostředků po skončení 

termínovaných vkladů v lednu 2025 a nejlepší variantu rozdělení dalších prostředků mezi 

investiční fondy, aby pokračovalo zhodnocování prostředků.  

4. Témata Clubů JEP pro první pololetí jsou s výjimkou června již dána, březnový Club o 

rodičovství (19. 3.) bude moderovat doc. Zogala. Čerstvě byla vydána publikace Debaty bez 

cenzury 4 s redakčně zpracovanými záznamy besed roku 2024. 

5. Česká společnost klinické neurofyziologie ČLS JEP odsouhlasila založení sekce Mozková 

stimulace, k němuž dochází poté, co předsednictvo zamítlo vznik samostatné odborné 

společnosti pro mozkovou stimulaci. 

6. Členská evidence požádala předsednictvo o svolení k zahájení procesu zrušení Spolku 

lékařů ČLS Příbram, který již několik let nefunguje, nemá výbor a eviduje pouze 36 zcela 

pasivních členů 

7. Předsednictvo schválilo předložené znění nových stanov Psychiatrické společnosti ČLS 

JEP, České společnosti kardiovaskulární chirurgie ČLS JEP a České společnosti paliativní 

medicíny ČLS JEP. Všechny dokumenty byly předem konzultovány s právníkem JUDr. 

Vackem a upraveny tak, aby vyhovovaly Stanovám ČLS JEP. 

8. Předsednictvo schválilo změnu ve vedení Subkomise pro antibiotickou politiku. MUDr. 

Milan Trojánek požádal o uvolnění z funkce jejího předsedy a navrhl MUDr. Marka Štefana 

ze Společnosti infekčního lékařství ČLS JEP místo sebe, sám zůstane jen řadovým členem. 

Společnost infekčního lékařství ČLS JEP se změnu odsouhlasilo a ta bude bezodkladně 

nahlášena do SZÚ. 

9. Předseda obdržel žádost o finanční podporu vydání memoárů prof. Mojmíra Petráně, který 

byl mimořádnou osobností optické mikroskopie. Po vzoru mnoha dalších vědeckých institucí 

se předsednictvo rozhodlo podpořit publikaci částkou 20.000,- Kč. 
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10. Předsednictvo bylo seznámeno se záměrem angažovat profesionálního koordinátora 

public relations, který by se pokusil zvýšit návštěvnost našich tiskových konferencí a více 

zdůraznil vnímání a skutečný význam ČLS JEP v laické i odborné společnosti. Dr. Šebková 

odvedla na poli PR velký díl práce, spolupráce s ČT 1 – Sama doma se však již vyčerpala, 

nabízí se další možnost, a to spolupráce s CNN Prima. Celý záměr ještě bude dále diskutován 

a precizován. 

11. Předseda napíše ombudsmance, která vyvolala práci odborné skupiny na doporučených 

postupech pro chronický únavový syndrom, a znovu vysvětlí postoj ČLS JEP, která přes 

odtažitý postoj ponechává prostor k účasti svých jednotlivých odborných společností na 

těchto snahách. 

12. Rekonstrukce výtahu v Lékařském domě narazila na omezující požadavky památkářů 

zastupovaných dr. Furákovou a termín pro léto 2025 je ohrožen. Jednání jsou tvrdá, ale 

pokračují a hledá se cesta, jak překážky obejít/zdolat.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


